
 
 

БАШТАНСЬКА МІСЬКА РАДА 

БАШТАНСЬКОГО РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

 

П Р О Т О К О Л 

 

від 22 грудня  2020  року   № 1      Початок: 10 
00

       Місце проведення:  

                Баштанка                                                         актовий зал  міської  ради  

                                                            

Всього членів виконавчого комітету  –  37  
 

Присутні на засіданні –  34 (реєстраційний листок додається)                                           
 

Головуючий на засіданні    –  Олександр БЕРЕГОВИЙ ,   міський голова. 
                                                                                                                                   

Запрошені: Бенедик Олена, головний спеціаліст відділу організаційно-

кадрової роботи та контролю, Богун Наталія, головний спеціаліст  

відділу з питань житлово-комунального  господарства, 
благоустрою, будівництва, розвитку інфраструктури та 
комунальної власності, Великород Юрій, начальник  відділу з 
питань житлово-комунального  господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної власності, 
Змієвька Любов, начальник загального відділу, Ковальова 
Любов, головний спеціаліст  відділу з питань засобів масової 
інформації та зв’язків з громадськістю, Мосін Валерій, спеціаліст 
І категорії відділу бухгалтерського обліку та звітності, Шувалов 
Вадим, спеціаліст І категорії загального відділу. 

 
  

На початку засідання виконавчого комітету міський голова Олександр 
Береговий привітав присутніх з  першим засіданням виконавчого комітету 
Баштанської міської ради восьмого скликання та висловив подяку за згоду 
працювати у  колегіальному органі. 

 

Зазначив, що сподівається на те, що разом продемонструємо 
відповідальність та небайдужість до долі нашої територіальної громади та 
побажав успіхів на широкій ниві цієї діяльності. 

 

Проведено голосування щодо затвердження порядку денного роботи 
виконавчого комітету міської ради в цілому: 

 

Підсумки голосування: одноголосно. 
 

Таким чином, до порядку денного засідання виконавчого комітету 
міської ради включено такі питання: 
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1.  Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 23 грудня 2019 року №2 та 
внесення змін і доповнень до неї». 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

2. Про  попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про очікуване виконання основних показників соціально-економічного 
розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади за 2020 рік та 
затвердження прогнозних показників соціально-економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2023 роки». 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

3. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми розвитку місцевого самоврядування та 
сприяння відкритості і прозорості діяльності органів місцевого 
самоврядування Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-

2024 роки». 
Інформує  КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

керуюча справами виконавчого комітету  
міської ради 

 

4. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми розвитку культури на території 
Баштанської міської ради на 2021-2023 роки». 
Інформує  БЕРЕЗОВСЬКА Світлана Вікторівна,   

начальник відділу розвитку культури і туризму 

виконавчого комітету міської ради 
 

5. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми розроблення (оновлення) містобудівної 
документації на території Баштанської  міської ради на 2021-2024 роки». 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

6. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми регулювання чисельності безпритульних 
тварин гуманними методами об’єднаної територіальної громади 
Баштанської міської ради на 2021-2025 роки». 
Інформує  ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 
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7. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми поводження з твердими побутовими 
відходами на території ради на період до 2025 року». 
Інформує: ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

8. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми фінансової підтримки         

КП «Міськводоканал» та здійснення внесків до статутного капіталу на 
2021-2025 роки». 
Інформує  ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

9. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської ради 
«Про затвердження Програми охорони навколишнього природного 
середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-2023 

роки». 
Інформує  БУБЛИК Іван Анатолійович,   

начальник відділу з питань земельних відносин  
та охорони навколишнього середовища 

 

10. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської 
ради «Про затвердження Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2021-2023 роки». 
Інформує  БУБЛИК Іван Анатолійович,   

начальник відділу з питань земельних відносин  
та охорони навколишнього середовища 

 

11. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської міської 
ради «Про хід виконання Програми зайнятості населення Баштанської 
міської ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням міської ради   
29 серпня 2018 року №1 та затвердження Програми зайнятості 
Баштанської міської ради на період до 2023 року включно». 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

12. Про затвердження титульного списку капітальних видатків 
міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік у новій редакції. 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 
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13. Про схвалення проєкту прогнозних показників міського бюджету 
Баштанської міської ради на 2022-2023 роки. 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

14. Про схвалення проєкту бюджету Баштанської міської 
територіальної громади на 2021 рік. 
Інформує  ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

  

15. Про затвердження Порядку подання, розгляду, встановлення 
тарифів на комунальні послуги, які регулюються виконавчим комітетом 
Баштанської міської ради. 
Інформує  ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

16. Про створення робочої групи для об’єктивного вивчення питання 
зміни тарифів  на послуги. 
Інформує  ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

17. Про погодження річного плану ліцензованої діяльності з 
централізованого водопостачання та водовідведення КП «Міськ-

водоканал» Баштанської міської ради на 12 місяців з 01.01.2021 року. 
Інформує  КОТ Віктор Васильович,   

директор КП «Міськводоканал» 

 

18. Про встановлення тарифів на послуги з централізованого 
водопостачання та централізованого водовідведення. 
Інформує  КОТ Віктор Васильович,   

директор КП «Міськводоканал» 

 

 

19. Про затвердження тарифу на послуги з поводження з побутовими 
відходами (вивезення рідких побутових відходів). 
Інформує  КОТ Віктор Васильович,   

директор КП «Міськводоканал» 

 

20. Про встановлення тарифів на інші послуги КП «Міськводоканал». 
Інформує  КОТ Віктор Васильович,   

директор КП «Міськводоканал» 
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21. Про затвердження складу житлової комісії при виконавчому 
комітеті Баштанської міської ради у новій редакції. 
Інформує  БОГУН Наталія Василівна,   

головний спеціаліст відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

22. Про заходи щодо забезпечення ефективної роботи з питань надання 
адміністративних послуг в Баштанській міській раді. 
Інформує  КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

керуюча справами виконавчого комітету  
міської ради 

 

23. Про накладення адміністративного стягнення за статтею 197 
Кодексу України про адміністративні правопорушення. 
Інформує  ЧЕРНЕНКО Олександр Олександрович,   

начальник відділу державної реєстрації виконавчого комітету 
міської ради 

 

24. Про передачу майна комунальної власності Баштанської 
об’єднаної територіальної громади. 
Інформує  МОСІН Валерій Валерійович,   

спеціаліст І категорії відділу бухгалтерського  
обліку та звітності 

 

25. Про надання дозволу громадянину ПІБ на дарування будинку 
разом із господарськими будівлями, спорудами та земельною ділянкою. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

26.  Про надання дозволу громадянці  ПІБ на дарування будинку разом 
із господарськими будівлями, спорудами та земельною ділянкою 0,1 га. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

27. Про надання дозволу ПІБ на реєстрацію місця проживання 
малолітніх дітей. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
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28. Про надання дозволу ПІБ на реєстрацію місця проживання 
малолітньої дитини. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

29. Про надання дозволу громадянці ПІБ на продаж ¼ частки 
квартири. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

30. Про затвердження складу органу опіки і піклування при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Інформує  БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

31. Про закріплення територій обслуговування за закладами освіти 
Баштанської міської ради. 
Інформує  ЗЕРКАЛІНА Ганна Романівна,   

начальник відділу освіти, молоді  та спорту  
виконавчого комітету міської ради 

 

32. Про зміну поштової адреси об’єкту будівництва по вулиці  
Командовського в селі Добре Баштанського району. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

 33. Про зміну поштової адреси об’єкту нерухомого майна по вулиці 
Європейська в місті Баштанка Баштанського району. 
Інформує  СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

34. Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами. 
Інформує  СИТНІК Ольга Миколаївна,   

начальник юридичного відділу виконавчого комітету міської ради  
 

35. Про затвердження плану роботи виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на І півріччя 2021 року. 
Інформує  КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

керуюча справами виконавчого комітету  
міської ради 
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СЛУХАЛИ: 1. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про хід виконання Програми соціально-економічного 
розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2022 

роки, затвердженої рішенням міської ради від 23 грудня 2019 року №2 та 
внесення змін і доповнень до неї». 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

Проведено   голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 1 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про очікуване виконання основних показників соціально-

економічного розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади за 
2020 рік та затвердження прогнозних показників соціально-економічного 
розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2023 

роки». 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

Проведено   голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 2 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми розвитку місцевого 
самоврядування та сприяння відкритості і прозорості діяльності органів 
місцевого самоврядування Баштанської об’єднаної територіальної громади 
на 2021-2024 роки». 
Доповідала   КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

керуюча справами виконавчого комітету міської ради 

 

Член виконавчого комітету міської ради, редактор ПП «Редакція районної 
газети Голос Баштанщини» Василь Гонта подякував міській раді за підтримку 
районної газети «Голос Баштанщини». Зазначив, що на відміну від інших 
районів Баштанська міська рада передплатила районну газету на 2021 рік. 

Звернув увагу на необхідність створення на офіційному сайті міської ради  
рубрики  «Прес-служба інформує», з метою швидкого інформування населення 
Баштанської громади на пости, які публікуються на сторінці фейсбук, навів 
приклад публікації Володимира Яника щодо неякісного будівельного матеріалу 
яток на ярмарковій площі та Ірини Руденко про зниження ступеню Баштанській 
гімназії. Наголосив, що громада повинна бути поінформована з усіх питань 
життєдіяльності. 
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Керуюча справами виконавчого комітету міської ради Лариса Кононенко 

зазначила, що на офіційному сайті у додатку «Корисна інформація» є рубрика 
«Зворотній зв'язок», де жителі можуть задати питання,  на яке буде надано 
відповідь.  

Член виконавчого комітету міської ради Василь Гонта зауважив, що така 
рубрика на офіційному сайті це добре, проте прес-службі необхідно 
якнайшвидше реагувати на запитання та дописи жителів громади на  сторінці 
фейсбук.  

  

  Проведено   голосування. 
                      Підсумки голосування: одноголосно 

 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради №3 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми розвитку культури на території 
Баштанської міської ради на 2021-2023 роки». 
Доповідала   БЕРЕЗОВСЬКА Світлана Вікторівна,   

начальник відділу розвитку культури і туризму 

виконавчого комітету міської ради 

 

Член виконавчого комітету міської ради Володимир Яник звернув увагу 
доповідача, що у Програмі розвитку культури непередбачено ніяких заходів по 
вихованню та розвитку патріотизму. 

 

Член виконавчого комітету міської ради Василь Гонта акцентував увагу 

доповідача  на необхідності розвитку туризму на території  Баштанської міської 
ради. Зважаючи на унікальні місця та об’єкти, які є на території громади, 
запропонував  позначити  на карті туристичні точки і маршрути та 
використовувати автомобіль відділу розвитку культури та туризму для 
відвідування цих туристичних місць. 

Начальник відділу розвитку культури і туризму Світлана Березовська у 
свою чергу зазначила, що у відділі є напрацювання з даного питання, 
розроблено три маршрути, в подальшому планується випустити буклети з 
маршрутами. 

Член виконавчого комітету міської ради Катерина Леванець висловила 
подяку начальнику відділу розвитку культури і туризму Світлані Березовській 
за новорічну святкову атмосферу, ілюмінацію на території міста.    

  

 

Проведено   голосування за проєкт рішення.. 

Підсумки голосування: «за» - 33 

                                   «проти» - 1 

                                   «утримались» - немає 

                                                                                               

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 4 додається) 
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СЛУХАЛИ: 5. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми розроблення (оновлення) 
містобудівної документації на території Баштанської  міської ради на 2021-

2024 роки». 
Доповідав:   СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

Член виконавчого комітету міської ради Василь Гонта звернувся до 
доповідача з проханням надати інформацію про назви вулиць у місті Баштанка, 
зазначив, що назви вулиць різняться, навів приклад по вулиці Героїв Небесної 
Сотні, яка при зверненні до нотаріуса в реєстрі рахується як Баштанської 
республіки, через це  люди мають проблеми під час оформлення спадщини. 
Наголосив, що готовий зробити окрему публікацію у районній газеті щодо назв 
вулиць з метою інформування населення. 

Доповідач  зауважив, що відповідно до розпорядження голови 
Миколаївської облдержадміністрації вулицю Баштанської республіки було 
перейменовано на вулицю Героїв Небесної Сотні, але  процедуру 
перейменування не було завершено до кінця, таким чином не було внесено змін 
до Реєстрів. Зазначив, що Баштанська міська рада немає таких повноважень. 

Міський голова Олександр Береговий наголосив, що міська рада 
звернеться з даного питання до Миколаївської  облдержадміністрації  з 
проханням завершити процедуру перейменування вулиці. 

Член виконавчого комітету міської ради Євген Кокітко звернув увагу 
доповідача на те, що Програмою непередбачено розроблення  схеми 
планування території громади. 

Доповідач зазначив, що для розроблення такої схеми  необхідно  
передбачити кошти у сумі понад 3 мільйони гривень, але на жаль у міському 
бюджеті таких коштів немає. 

У свою чергу, член виконавчого комітету міської ради  Євген Кокітко 

наголосив, що завдяки такій схемі ми зможемо бачити розвиток громади. Нам 
нічого не заважає прописати в Програмі розроблення такої схеми, а кошти не 
обов’язково мають бути з міського бюджету, є й інші джерела фінансування. 

Член виконавчого комітету міської ради, директор КП «Міськводоканал»  
Віктор Кот запропонував,  з питання розроблення Схеми  планування території 
громади, зібратись окремо на нараді з залученням відповідних спеціалістів  де 
чітко визначити завдання з даного питання. 

 

Проведено   голосування  за пропозицію  Євгена Кокітка щодо 
доповнення  пункту до Програми  «Розроблення Схеми 
планування території громади» . 
Підсумки голосування: одноголосно. 

                                  

Проведено   голосування  за рішення в цілому.  
Підсумки голосування: одноголосно. 

 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради №5 додається) 
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СЛУХАЛИ: 6. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми регулювання чисельності 
безпритульних тварин гуманними методами об’єднаної територіальної 
громади Баштанської міської ради на 2021-2025 роки». 
Доповідав:  ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

Член виконавчого комітету міської ради Володимир Яник запропонував у 
зв’язку з великою кількістю бродячих собак побудувати притулок для таких 
тварин у місті Баштанка. 

Начальник відділу житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної власності Юрій 
Великород  вважає недоцільним будівництво такого притулку адже це вимагає  
великих коштів, зауважив, що з міського бюджету на 2020 рік для 
Муніципального центру екологічної безпеки в місті Одеса на стерилізацію й 
супровід безпритульних тварин було виділено 120 тисяч гривень, що на думку 
доповідача є більш раціональним. 

Староста села Новоєгорівка Олександр Коврига звернувся до доповідача  
з запитанням, як   вирішити проблему по диких хижих лисицях, які приходять у 
села, що у свою чергу призводить до  випадків сказу домашніх тварин. 

Доповідач зазначив, що дане питання не входить до повноважень міської 
ради, а цим займається товариство мисливців та рибалок. 

 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

 Підсумки голосування: одноголосно. 
                                                           

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради №6 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 7. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми поводження з твердими 
побутовими відходами на території ради на період до 2025 року». 
Доповідав: ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

                                  

Староста села Новоєгорівка Олександр Коврига  наголосив, що сьогодні 
проблема утилізації сміттєвих відходів є актуальною, тому  поцікавився у 
доповідача, чи є у планах міської ради займатись сортуванням сміття?  

На думку доповідача Юрія Великорода для державної установи це 
проблематично, необхідно створити комунальне підприємство по переробці 
сміття, відповідно нові робочі місця, закупити необхідне обладнання. 
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Міський голова Олександр Береговий не погодився з доводами 
доповідача та наголосив, що розглядає можливість сортування сміття на базі 
КП «Добробут». 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                    Підсумки голосування: одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 7 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 8. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми фінансової підтримки                                     
КП «Міськводоканал» та здійснення внесків до статутного капіталу на 
2021-2025 роки». 
Доповідав:    ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 8 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 9. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми охорони навколишнього 
природного середовища Баштанської об’єднаної територіальної громади 
на 2021-2023 роки». 
Доповідав:    БУБЛИК Іван Анатолійович,   

начальник відділу з питань земельних відносин  
та охорони навколишнього середовища 
 

Член виконавчого комітету міської ради, редактор ПП «Редакція районної 
газети Голос Баштанщини» Василь Гонта вніс пропозицію у кінці року 
надавати публічний звіт про висаджені на території громади насадження, 
зокрема скільки висаджено, в результаті догляду скільки насаджень 
прийнялось, і скільки загинуло.  

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 9 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 10. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про затвердження Програми розвитку земельних відносин 
Баштанської обєднаної територіальної громади на 2021-2023 роки». 
Доповідав   БУБЛИК Іван Анатолійович,   

начальник відділу з питань земельних відносин  
та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 10 додається) 
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СЛУХАЛИ: 11. Про попередній розгляд проєкту рішення Баштанської 
міської ради «Про хід виконання Програми зайнятості населення 
Баштанської міської ради на період до 2020 року, затвердженої рішенням 
міської ради   29 серпня 2018 року №1 та затвердження Програми 
зайнятості Баштанської міської ради на період до 2023 року включно». 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

 Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 11 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 12. Про затвердження титульного списку капітальних 
видатків міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік у новій 
редакції. 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 12 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 13. Про схвалення проєкту прогнозних показників міського 
бюджету Баштанської міської ради на 2022-2023 роки. 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                    

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 13 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 14. Про схвалення проєкту бюджету Баштанської міської 
територіальної громади на 2021 рік. 
Доповідала   ЄВДОЩЕНКО Світлана Вікторівна,   

заступник міського голови з питань  
діяльності виконавчих органів ради 

 

Член виконавчого комітету міської ради, директор КП «Добробут» 
Анатолій Кардашов порушив перед доповідачем 2 питання: 

По перше, чи передбачено у міському бюджеті кошти на розширення 
території кладовища у місті Баштанка? 
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Заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 
Світлана Євдощенко  зазначила, що треба було надати розрахунок коштів 
необхідних на ці цілі, повернутись до розгляду даного питання можливо при 
наявності вільних залишків у міському бюджеті. 

По друге,  на думку Анатолія Кардашова, враховуючи великий об’єм 
роботи, який  здійснюють працівники   комунального підприємства  
«Добробут»  по благоустрою в селах, тієї  суми коштів, яка виділяється не 
вистачить, щоб розрахуватись з людьми. 

Доповідач зазначила, що міська рада розраховується з комунальним 
підприємством за об’єм виконаних робіт. 

 

  Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                      Підсумки голосування: одноголосно 
                                

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 14 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 15. Про затвердження Порядку подання, розгляду, 
встановлення тарифів на комунальні послуги, які регулюються 
виконавчим комітетом Баштанської міської ради. 
Доповідав   ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 
 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно. 
                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 15 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 16. Про створення робочої групи для об’єктивного вивчення 
питання зміни тарифів  на послуги. 
Доповідав   ВЕЛИКОРОД Юрій Валентинович,   

    начальник відділу з питань житлово-комунального 

    господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
    інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 
                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 16 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 17. Про погодження річного плану ліцензованої діяльності з 
централізованого водопостачання та водовідведення КП «Міськ-

водоканал» Баштанської міської ради на 12 місяців з 01.01.2021 року. 
Доповідав  КОТ Віктор Васильович,   

 директор КП «Міськводоканал» 
 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: «за» - 33 

                                   «проти» - 1 

                                   «утримались» - немає 
                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 17 додається) 
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СЛУХАЛИ: 18. Про встановлення тарифів на послуги з централізованого 
водопостачання та централізованого водовідведення. 
Доповідав  КОТ Віктор Васильович,   

 директор КП «Міськводоканал» 

 

У ході обговорення даного питання старости старостинських округів 
висловили своє незадоволення, зокрема староста села Піски Анатолій 
Баранніков  навів приклад тарифів за спожиту воду в селі Інгулка, що  
становить 13 гривень, запропонував розділити встановлення  ціни на 
водопостачання та водовідведення у місті Баштанка та в селах Баштанської 
територіальної громади, вважає, що для жителів села ціна повинна бути 
меншою ніж у місті.  

Доповідач, у свою чергу зазначив, що встановлювати різні ціни на 
території міста та сіл Баштанської міської ради закон не дозволяє. Що 
стосується тарифів у селі Інгулка, зауважив, що у селі Інгулка водопостачанням 
займається приватний підприємець, який звільнений від сплати деяких видів 
податків. До комунального підприємства застосовуються більші вимоги, 
відповідно і розрахунок тарифів на воду інший. 

Староста села Христофорівка наголосила, що жителі сіл готові платити за 
спожиту воду, але вони не задоволені якістю цієї води. 

Директор КП «Міськводоканал» Віктор Кот зазначив, що комунальне 
підприємство працює над удосконаленням системи доочистки води та 
приведення до норм санітарно-хімічних показників безпечності та якості питної 
води. 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                     Підсумки голосування: «за» - 31 

                                   «проти» - 3 

                                   «утримались» - немає 

                                

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 18 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 19. Про затвердження тарифу на послуги з поводження з 
побутовими відходами (вивезення рідких побутових відходів). 
Доповідав   КОТ Віктор Васильович,   

  директор КП «Міськводоканал» 

 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                     Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради №19 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 20.Про встановлення тарифів на інші послуги                          
КП «Міськводоканал». 
Доповідав   КОТ Віктор Васильович,   

  директор КП «Міськводоканал» 
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Секретар міської ради Інна Гомерська, поцікавилась у доповідача скільки 
комунальне підприємство отримало доходу від надання інших послуг. 

Директор КП «Міськводоканал» Віктор Кот зазначив, що за 9 місяців 
поточного року отримали 30 тисяч гривень за вивезення нечистот та 800 тисяч 
гривень за продаж БЮВЕТ-ної води. 

 

  Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                      Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 20 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 21.Про затвердження складу житлової комісії при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради у новій редакції. 
Доповідав   БОГУН Наталія Василівна,   

головний спеціаліст  відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, будівництва, розвитку  
інфраструктури та комунальної власності 

 

У ході обговорення даного питання було внесено пропозицію внести зміни 
у склад житлової комісії при виконавчому комітеті міської ради, а саме 
замінити Гаврилюк Ларису Анатоліївну, заступника начальника управління- 

начальника відділу автоматизованої обробки інформації та контролю за 
соціальними виплатами на Якимчук Ніну Іванівну, начальника управління 
соціального захисту населення. 

Член виконавчого комітету міської ради Володимир Яник зауважив, що до 
даного склад комісії не входить представник громадської організації. 

Висловив бажання бути членом даної комісії. 
 

Проведено   голосування за рішення з внесеними змінами. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 21 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 22. Про заходи щодо забезпечення ефективної роботи з питань 
надання адміністративних послуг в Баштанській міській раді. 
Доповідала   КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

керуюча справами виконавчого комітету міської ради 

 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

 Підсумки голосування: одноголосно 

                                 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 22 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 23. Про накладення адміністративного стягнення за статтею 
197 Кодексу України про адміністративні правопорушення. 
Доповідав   ЧЕРНЕНКО Олександр Олександрович,   

начальник відділу державної реєстрації виконавчого комітету 
міської ради 
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Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                    Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 23 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 24. Про передачу майна комунальної власності Баштанської 
об’єднаної територіальної громади. 
Доповідав   МОСІН Валерій Валерійович,   

спеціаліст І категорії відділу бухгалтерського  
обліку та звітності 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                    Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 24 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 25. Про надання дозволу громадянину ПІБ на дарування 
будинку разом із господарськими будівлями, спорудами та земельною 
ділянкою. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 25 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 26. Про надання дозволу громадянці  ПІБ на дарування 
будинку разом із господарськими будівлями, спорудами та земельною 
ділянкою 0,1 га. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

   Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                       Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 26 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 27. Про надання дозволу ПІБ на реєстрацію місця проживання 
малолітніх дітей. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 
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Член виконавчого комітету міської ради, начальник КП «Баштанське бюро 
технічної інвентаризації» Тетяна Шатня звернула увагу доповідача при 
підготовці рішення про надання дозволу на реєстрацію місця проживання дітей, 

якщо громадяни живуть у котеджах, а в даному випадку по вулиці  Квітневій, 
крім номеру будинку вказувати її частину. 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 27 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 28. Про надання дозволу ПІБ на реєстрацію місця проживання 
малолітньої дитини. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

   Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                       Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 28 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 29. Про надання дозволу громадянці ПІБ на продаж ¼ частки 
квартири. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

   Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                       Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 29 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 30. Про затвердження складу органу опіки і піклування при 
виконавчому комітеті Баштанської міської ради. 
Доповідала   БЕНЕДИК Олена Іванівна,   

головний спеціаліст відділу організаційно- 

кадрової роботи та контролю 

 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

 Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 30 додається) 
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СЛУХАЛИ: 31. Про закріплення територій обслуговування за закладами 
освіти Баштанської міської ради. 
Доповідала   ЗЕРКАЛІНА Ганна Романівна,   

              начальник відділу освіти, молоді та  
              спорту виконавчого комітету міської ради 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно.  
 

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 31 додається) 
 
 

СЛУХАЛИ: 32. Про зміну поштової адреси об’єкту будівництва по вулиці  
Командовського в селі Добре Баштанського району. 
Доповідав    СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

   Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                       Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 32 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 33. Про зміну поштової адреси об’єкту нерухомого майна по 
вулиці Європейська в місті Баштанка Баштанського району. 
Доповідав   СИРИЦЯ Леонід Миколайович,   

начальник відділу з питань містобудування,  
архітектури, містобудівного кадастру та  
цивільного захисту, головний архітектор ОТГ 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 33 додається) 
 

СЛУХАЛИ: 34. Про надання дозволу на розміщення зовнішньої реклами. 
Доповідала   СИТНІК Ольга Миколаївна,   

    начальник юридичного відділу виконавчого комітету міської ради  
 

 Проведено   голосування за проєкт рішення. 

 Підсумки голосування: одноголосно 

                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 34 додається) 
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СЛУХАЛИ: 35. Про затвердження плану роботи виконавчого комітету 
Баштанської міської ради на І півріччя 2021 року. 
Доповідала   КОНОНЕНКО Лариса Анатоліївна,   

    керуюча справами виконавчого комітету міської ради 

 

Проведено   голосування за проєкт рішення. 

                    Підсумки голосування: одноголосно. 
                                  

ВИРІШИЛИ: (Рішення виконавчого комітету міської ради № 35 додається) 
 

 

 

Міський  голова                                                                   Олександр БЕРЕГОВИЙ   

 

Керуюча справами виконавчого  
комітету міської ради                                                              Лариса КОНОНЕНКО           

 
Любов Змієвська 2 70 26 

 


